
SLOVO STAROSTY  -  2. března 2023 
 

Vážení spoluobčané, drazí přátelé, 

minulý týden byl nabytý zajímavými informacemi, proto jsem se rozhodl promluvit 

k Vám opět i touto cestou. 

O víkendu proběhl MASOPUST. Průvod masopustních maškar prošel naší obcí. Celkem sedmkrát se průvod 

zastavil, aby účastníci ochutnali dobré jídlo, pití a hospodyňky byly provedeny v kole.  Poté, co maškary prošly obcí, 

pokračovalo masopustní veselí za hudebního doprovodu na dvoře za Obecním úřadem, kde bylo krom tradičních 

masopustních dobrot možné ochutnat i grilovaného čuníka. Zábava se protáhla do nočních hodin. Libochovanský 

masopust hodnotím jako velmi vydařený. Ponaučením pro příště je pro mě osobně fakt, že teplá polévka by byla 

bývala přišla vhod a za rok, doufám, nebude chybět. Ještě jednou velice děkuji všem, kteří přispěli k tomu, že akce 

proběhla v této vysoké kvalitě. 

Od roku 2010 se u nás tato obnovená tradice koná, s výjimkou „covidových let“, pravidelně. Kdo z Vás neměl 

možnost akci navštívit, na „youtube“, webových stránkách i fb účtu obce je ke zhlédnutí hezky zpracovaná 

REPORTÁŽ.  

 V uplynulém týdnu proběhlo první letošní VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSVA naší obce. S výpisem 

usnesení, která byla přijata, se můžete seznámit, jak na úřední desce, tak i na webových stránkách obce. Jsem velmi 

potěšen účastí veřejnosti na zasedání. Přišlo se Vás podívat 17 dospělých. Jsem velice rád, že Vás budoucnost obce 

nenechává chladnými a cítíte potřebu vyjádřit své názory. Kolik lidí, tolik názorů a ač je nás v zastupitelstvu sedm, 

každý další názor umožňuje pohlédnout na aktuálně řešené téma z dalšího úhlu pohledu, což ve finále umožní 

komplexnější přístup k jeho řešení. 

 Na zasedání jsme odhlasovali vložení 12 milionů korun na tříměsíční terminovaný vklad úročený 6,3 % p. a.  

a dalších 3 milionů korun na spořicí účet úročený stejnou úrokovou sazbou. Tzn. že obecní peníze již nebudou ležet 

ladem, a dokud se nezmění úrokové sazby, tak výnos z úroku činí 2 589 Kč každý den. 

 Velmi zajímavým bodem zasedání bylo také projednání stavby přístřešku při multifunkčním domě. Chtěl jsem 

podpořit setkávání obyvatel naší obce a vytvořit v místě lepší podmínky, a to takové, aby se jednak zlepšila 

bezpečnost na přilehlé cestě, za druhé aby přístřešek poskytl ochranu při nepřízni počasí, a za třetí aby nikdo 

nepociťoval jakýkoli diskomfort při návštěvě obchodu, který by mohl vyplynout z potřeby projít kolem 

spoluobčanů, kteří místo využívají k vzájemnému setkávání. 

 Nečekal jsem, že by někomu tento krok mohl vadit – situace by se všestranně zlepšila, avšak vzhledem k tomu, že 

se vyskytly nesouhlasné názory, rozhodl jsem se „bod přístřešku“ zařadit na program zasedání. Ač bych místo rád 

zkultivoval, nehodlám přehlížet jiné názory. Demokracie je totiž právě o respektu k vůli většiny. Na zasedání padla 

slova na podporu této akce, poměrně výrazně však byly vyjádřeny i názory opačné. Zazněly také návrhy vybudovat 

zastřešené zázemí typu „altán“ či pergola na jiných místech v blízkosti multifunkčního domu. Jaký je tedy závěr?  

Vzhledem k tomu, že obchod, jakož i další prostory multifunkčního domu mají sloužit všem obyvatelům naší 

obce, jakož i jejím návštěvníkům, měl by mít každý právo vyjádřit svůj názor k tomuto tématu. Mezi občany obce 

tedy proběhne dotazníkové šetření a rozhodnuto bude na základě vůle většiny. Vzhledem k této proceduře pak snad 

všichni budeme respektovat její závěry, ať už budou jakékoli. 

11. března se uskuteční obecní ples v Brné. Lístky byly rozprodány během čtrnácti dnů a kapacita sálu je tak již 

zcela naplněna. Těším se tedy na večer plný tance a hudby při skvělé atmosféře. 18. března pak společně přivítáme 

jaro – věřím, že počasí nám bude přát, jarní slunce bude nabírat na síle a také při tomto setkání si užijeme mnoho 

zábavy. 

Přeji Vám krásné březnové dny a těším se na viděnou   

 

          

Mgr. Vlastimil Vrbenský 

                          Váš starosta 
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